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附件5：
2026年马来西亚实地考察项目通知
简介
[bookmark: _Hlk213068674]为配合马来西亚巴生新镇振兴总体规划国际设计竞赛而举办的遗产之旅与实地考察，旨在为参与者提供一段富有意义且具体验性的学习旅程，让他们深入了解这座城市的历史、文化与社会脉络。巴生作为雪兰莪州的皇家城镇，承载着马来西亚多元文化的丰富底蕴，传统建筑、地方工艺与多元族群在现代城市发展中交织共存。本活动鼓励参与者通过亲身体验活的文化遗产与建筑环境，欣赏并深入思考马来西亚独特的文化认同。
通过此次考察，参与者将提升对马来西亚文化与遗产的认识，深化对国家多元根源与地方智慧的理解。他们也将熟悉地方当局的规划与发展要求，了解治理机制、遗产保护措施及可持续城镇管理的实践。此次行程让参与者深入探讨遗址的空间与社会结构，认识历史、人文与环境之间的互动关系。此外，活动还鼓励参与者探讨当地社会与经济议题，如遗产保育、城市化、社区生计与包容性发展等挑战。
最终，这次实地考察不仅培养对马来西亚多元遗产的欣赏，更促进未来规划师、建筑师与社区领袖的批判思维与战略思考。它契合国家教育倡导的全人学习理念，融合文化理解、公民责任与可持续发展能力。

实地考察详情
日期： 2026年2月21日 – 3月1日（9天8夜）
目的地： 马六甲、槟城、金宝、巴生、吉隆坡
报名期限： 2025年11月28日 – 2026年1月16日
报名链接：www.acmar.com/competition
报名费用
	类别
	住宿类型
	费用（美元）
	含8%政府服务税费用（美元）

	学生
	双人 / 三人房
	USD 725.30
	USD 783.30

	讲师
	单人房
	USD 545.00
	USD 588.60


条款与细则
1. 建议至少派出一位讲师或指导老师随团同行。
2. 酒店政策、服务、设施或其他相关事项如有更改，均由酒店管理层全权决定，我们将另行通知以确认相关变动。
3. 付款后恕不退款。
4. 报名费用包含部分餐饮（8次早餐、2次午餐及1次晚餐）及住宿。活动期间在马来西亚境内的地面交通费用亦已包含在报名费中。
5. 欲了解更多详情及报名，请浏览我们的官方网站：https://utar.acmar.com


暂定项目日程：21/2/2026 - 1/3/2026 
	日期
	行程活动
	餐饮安排
	住宿

	21/2
(周六)
	（上午）
· 参与者抵达吉隆坡国际机场
· 在机场享用午餐，然后前往马六甲
（下午）
· 由拉曼大学巴士接送前往马六甲
· 办理酒店入住
（晚上）
· 晚餐及自由活动时间
	
午餐自理



晚餐自理
	马六甲海景酒店


	22/2
(周日)
	（上午）（下午）
世界遗产 – 联合国教科文组织遗址
· 红屋
· 基督教堂
· 阿法莫萨古堡
· 圣保罗教堂
· 马六甲钟楼青云亭
· 甘榜克灵清真寺
· 鸡场街
· 宝山亭
（晚上）
· 晚餐及自由活动时间
	提供早餐

午餐自理

晚餐自理
	马六甲海景酒店


	23/2
(周一)
	（上午）
办理退房并启程前往吉隆坡
（下午）
在吉隆坡享用午餐
办理酒店入住
（晚上）
乔治市格尼路
晚餐及自由活动时间
	提供早餐
午餐自理
晚餐自理
	槟城海景酒店 

	24/2
(周二)
	（上午）（下午）
世界遗产 – 联合国教科文组织遗址
· 郭氏宗祠
· 蓝屋
· 槟城土生华人博物馆
· 槟城市政厅
· 萨福克宅邸
（晚上）
· 晚餐及农历新年庆祝活动
	提供早餐


午餐自理


晚餐自理
	槟城海景酒店 

	25/2
(周三)
	（上午）
· 办理退房并启程前往金宝
（下午）
· 在金宝享用午餐
· 拉曼大学金宝校区参观
（晚上）
· 办理酒店入住
· 在温德姆酒店享用晚餐
	提供早餐


提供午餐

提供晚餐

	巴生温德姆酒店 

	26/2
(周四)
	（上午）
· 办理退房
· 比赛场地简报
· 场地实地考察
（下午）
· 午餐
· 当地政府参观 – 马来西亚市议会
· 巴生博物馆
（晚上）
· 办理酒店入住 
· 晚餐及自由活动时间
	
提供早餐


午餐自理



晚餐自理
	普雷斯科特艾斯酒店 

	27/2
(周五)
	（上午）
· 参观拉曼大学双龙校区
· 闭幕仪式
（下午）
· 闭幕午餐
· 马来西亚华人博物馆
（晚上）
· 晚餐及自由活动时间
	
提供早餐


提供午餐


晚餐自理
	普雷斯科特艾斯酒店 

	28/2
(周六)
	（上午）
· 吉隆坡文化遗产路线
（下午）
· 吉隆坡标志性建筑参观
（晚上）
· 吉隆坡双子塔
· 晚餐及自由活动时间
	提供早餐


午餐自理


晚餐自理
	普雷斯科特艾斯酒店 

	1/3
(周日)
	办理退房并从吉隆坡国际机场启程离境

	提供早餐
	




费用不包括 / 项目费用外
1. 往返机票、签证、机场税及旅游保险。(建议参与者核查各自国家的移民及签证要求。）
2. 行程中未特别提及的个人交通费用。
3. 行程中未明确包含或说明的餐饮费用。
4. 行程中未特别注明的庙宇、景点或俱乐部门票费用。
5. 纪念品及其他个人购买或开销。
6. 行程外的可选游览或活动。
7. 行程中未提及的其他杂项个人开销。
免责声明
1. 所有项目均可由主办委员会酌情更改。
2. 请注意，所有旅行安排虽在大学生协助下进行，但并非由其组织或管理。协助预订及协调行程的工作人员为个人自愿提供帮助，本着善意支持项目。他们不代表大学承担任何责任。
3. 建议参与者注意，由于全球经济持续存在不确定性，费用及货币汇率可能会波动。



Annex 5:
Call for Participation: Malaysia Site Visit Program 2026

Introduction
The Heritage Tour and Site Visit for the BBK Competition in Klang, Malaysia, aims to provide participants with a meaningful and experiential learning journey that connects them with the town’s historical, cultural, and social fabric. Klang, known as the Royal Town of Selangor, embodies a rich tapestry of Malaysia’s multicultural heritage, where traditional architecture, local craftsmanship, and diverse communities coexist amidst modern urban development. This initiative encourages participants to appreciate and critically engage with Malaysia’s cultural identity through direct interaction with its living heritage and built environment.
Through this visit, participants will enhance their knowledge of Malaysian culture and heritage, deepening their awareness of the nation’s pluralistic roots and local wisdom. They will also become familiar with local authorities’ planning and development requirements, gaining insight into governance, conservation practices, and sustainable township management. The tour provides an opportunity for participants to achieve an in-depth understanding of the site’s spatial and social patterns, recognising how history, people, and environment shape community life. Additionally, participants are encouraged to investigate the current social and economic issues within the local context—exploring challenges such as heritage conservation, urbanisation, community livelihood, and inclusive development.
Ultimately, this site visit not only nurtures appreciation for Malaysia’s diverse heritage but also fosters critical reflection and strategic thinking among future planners, architects, and community leaders. It aligns with national education aspirations for holistic learning by integrating cultural understanding, civic responsibility, and sustainable development competencies.

The details of Heritage tour and site visitation are as follow:

Date 			: 	21 February – 1 March, 2026 (9 Days 8 Nights)
Destination 		: 	Melaka, Penang, Kampar, Klang and Kuala Lumpur
Registration period	: 	28 Nov 2025 - 16 January 2026
Registration link 	: 	https://utar.acmar.com

Registration Fees

	Package
	Accommodation
	Prices
	Prices +  8% Gov ST Tax

	Student Fee
	Twin / Triple Sharing
	USD 725.30
	USD 783.30

	Lecturer Fee
	Single Room
	USD 545.00
	USD 588.60



Terms and Conditions: 
1. Advisable to send at least 1 lecturer/supervisor to accompany students for the tour. 
2. Changes in hotel policies, services, facilities or any other aspects mentioned are entirely at the 
discretion of the hotel management and we will contact you for further confirmation. 
3. No refunds will be given after payment has been made. 
4. The registration fee will cover certain meals (8 x breakfast, 2 x lunch and 1x dinner) and accommodation. All the ground transportation in Malaysia for the event will be covered by the fees. 

Kindly visit our website :  for more details and registration.

Tentative Program Schedule
Date ： 21/2/2026 - 1/3/2026 (9 Days 8 Nights)
	Day 
	Activity
	Meal Arrangement
	Accommodation


	21/2
(Sat)
	(Morning)
· Participants arriving at KLIA. 
· Lunch at Airport before departing to Melaka
(Afternoon)
· Pick Up by UTAR bus to Melaka
·  Check in Hotel
(Evening)
· Dinner and free time

	


Lunch own cost







Dinner own cost

	Bayview Hotel, Melaka











	22/2
(Sun)
	(Morning) (Afternoon)
World Heritage – UNESCO site
· Stadthuys
· Christ Church 
· A Famosa
· St Paul Church
· Malacca Clock Tower
· Cheng Hoon Teng Temple
· Kampung Kling Mosque
· Junker Street
· Poh San Teng Temple
(Evening)
· Dinner and free time
	
Breakfast provided




Lunch own cost





Dinner own cost

	Bayview Hotel, Melaka

	23/2
(Mon)
	(Morning) 
· Check out and depart to Kuala Lumpur
(Afternoon)
· Lunch at Kuala Lumpur
· Check in Hotel 
(Evening)
· Gurney Drive
· Dinner and free time
	
Breakfast provided


Lunch own cost



Dinner own cost

	Bayview Hotel, Penang

	24/2
(Tue)
	(Morning) (Afternoon)
World Heritage – UNESCO site
· Khoo Kongsi
· The Blue Mansion 
· Pinang Peranakan Mansion
· Penang City Hall
· Suffolk House

(Evening)
· Dinner and Chinese New Year celebration at Chew Jetty
	
Breakfast provided




Lunch own cost




Dinner own cost

	Bayview Hotel, Penang

	25/2
(Wed)
	(Morning) 
-	Check out and depart to 	Kampar
(Afternoon)
-	Lunch at Kampar
-	UTAR Kampar Campus 	Tour
(Evening)
-  	Check in Hotel
-	Dinner  at Wyndham 	Hotel
	
Breakfast provided


Lunch provided



Dinner provided

	 Wyndham Hotel, Klang

	26/2
(Thu)
	(Morning) 
· Check out
· Briefing on competition site
· Site Visit
(Afternoon)
- 	Lunch
-  	Local Authority – MPBK
-  	Klang Museum
(Evening)
-	Check in Hotel (Cheras)
-	Dinner and free time
	
Breakfast provided


Lunch own cost

Dinner own cost

	Prescott Ace Cheras

	27/2
(Fri)
	(Morning) 
-	Visit UTAR Sungai Long 	Campus
-	Closing Ceremony
(Afternoon)
- 	Closing Lunch
-  	Malaysia Chinese 	Museum
(Evening)
-	Dinner and free time
	
Breakfast provided


Lunch provided


Dinner own cost

	Prescott Ace Cheras

	28/2
(Sat)
	(Morning) 
-	Kuala Lumpur Heritage 	Trail
(Afternoon)
- 	Kuala Lumpur Iconic 	Building
-  	
(Evening)
- 	Kuala Lumpur Twin Tower
-	Dinner and free time
	
Breakfast provided

Lunch own cost


Dinner own cost

	Prescott Ace Cheras

	1/3
(Sun)
	Check out and departure from KLIA
	Breakfast provided
	



Exclusions / Not Included in the Program Fee
1. Return flight tickets, visas, airport taxes, and travel insurance
2. (Participants are advised to check their respective country’s immigration and visa requirements.)
3. Individual transportation other than those specifically mentioned in the group itinerary.
4. Meals and beverages not explicitly included or stated in the itinerary.
5. Entrance fees to temples, attractions, or clubs not specified in the itinerary.
6. Souvenirs and other personal purchases or expenses.
7. Optional excursions or activities outside the scheduled program.
8. Any other miscellaneous personal expenses not mentioned in the itinerary.
Disclaimer 
1. All programs are subject to change at the discretion of the organizing committee.
2. Please note that all travel arrangements, while facilitated with the assistance of university students, are not organized or managed by them. The staff members who assisted with bookings and travel coordination have done so voluntarily, in their personal capacity and in good faith, to support and facilitate the program. They shall not be held liable on behalf of the University.
3. Participants are advised that costs and currency rates are subject to fluctuation due to ongoing uncertainties in the global economy.




2026“一带一路”国际大学生数字建筑设计竞赛
2026年马来西亚实地考察项目报名表
	学校名称
	
	联系人
	

	邮箱
	
	联系人电话
	

	参与人员信息

	姓名
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	性别
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/学生
	护照号

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	





2026 Belt and Road International Student Competition on Digital Architectural Design
Registration Form for the 2026 Field Study Program in Malaysia

	Name of University
	
	Contact person
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	Phone No
	

	List of participants

	Name
	Gender
	Supervisor / Student
	Passport Number
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  附件 5 ：   2026 年马来西亚实地考察项目通知   简介   为配合马 来西亚巴生新镇振兴 总体规划国际设计 竞赛而举办的 遗产之旅与实地考察 ，旨 在为参与者提供一段富有意义且具体验性 的学习旅程，让他们深入了解这座城市的历史、文化与社会脉络。 巴生作为雪兰莪 州的皇家城镇，承载着马来西亚多元文化的丰富底 蕴，传统建筑、地方工艺与多元族群在现代城市发展中交织共存。 本活动鼓励参与者通过亲身体验活的文化遗产与建筑环境，欣赏并 深入思考马来西亚独特的文化认同。   通过此次考察，参与者将提升对马来西亚文化与遗产的认识， 深化对国家多元根源与地方智慧的理解。他们也将熟悉地方当局的 规划与发展要求，了解治理机制、遗产保护措施及可持续城镇管理 的实践。此次行程让参与者深入探讨遗址的空间与社会结构，认识 历史、人文与环境之间的互动关系。此外，活动还鼓励参与者探讨 当地社会与经济议题，如遗产保育、城市化、社区生计与包容性发 展等挑战。   最终，这次实地考察不仅培养对马来西亚多元遗产的欣赏，更 促进未来规划师、建筑师与社区领袖的批判思维与战略思考。它契 合国家教育倡导的全人学习理念，融合文化理解、公民责任与可持 续发展能力。    

